
Bestyrelsesmøde den 28.01.2015 

 

 
Deltagere: Kaja Mizzi, Klaus Cramer Bjørn, Bente Ernstsen,  

Birte Ebbesen og Jesper Østergaard Jensen 

 

Afbud: Ulrik Sørensen og Eli Ege 

 

Dagsorden : 

  

1. Siden sidst:  Fibernet er blevet installeret – stort set uden prolemer. Ikke alle har fået 

den lovede hastighed. Klaus arbejder på sagen. 

 Langt om længe er der kommet hul igennem til NETS. Så vi har kunnet 

opdatere de betalingsaftalerne på nye beboere. 

  

2. Status på kantsten: Kantsten på Mølleager er påbegyndt. Hele Mølleager på den vestlige 

    (gennemgang af side får nye kantsten. Prisen lyder på 128.750,- incl. moms fra nr. 5 og 

    indestående på vejfond) hen til Mølledalen. Prisen på det resterende stykke (1-5) er 462,50 pr 

meter.  

Det blev diskuteret om mulighederne for kantsen på østlige side af 

Mølleager, da der er blevet udtrykt ønske herom. Der er ikke nok penge i 

vejfonden til den sidste strækning. 

Det blev vurderet at det vil koste et ekstraordinært beløb i omegnen af 

2.000,- pr grundejer for færdiggørelsen. Der vil blive indhentet tilbud på 

færdiggørelsen. Punktet vil komme på dagsorden til generalforsamlingen 

til afstemning. 

 

3. Defekt kloakbrønd:  Klaus informerede om defekt kloakbrønd. Finn har det med i hans tilbud  

    Mølleager 11 at den skal udskiftes. 

     

 

4. Olieboringer: Der er blevet konstateret olieforurening i jorden. Der er fortaget 

    Mølleager 11  olieboringer på grunden. D. 16. feb. kommer der en afgørelse om hvad 

omfanget er og hvad der gøres. 

Bestyrelsen følger med i projektet, men regner på nuværende tidspunkt 

ikke med at skulle involveres. 

     

  

5. Generalforsamling: Regnskab og budget er set igennem af bestyrelsen. Dagsorden blev 

udarbejdet og det blev aftalt at udsende indkaldelsen senest d. 9. feb. 

 Det blev besluttet at bestille smørrebrød til generalforsamlingen. Der 

indkøbes ligeledes øl, vand og kaffe. 

Bestyrelsen mødes kl. 18.15 

Jens Jørgen vil igen i år blive spurgt om han har lyst til at afholde den 

traditionsrige vinsmagning. 

  

6. Fastelavn: Festudvalget undersøger om der er nogen der er interesseret i at 

arrangere en fastelavnsfest.  



 

7. Konfrontation: Klaus informerede om tingenes tilstand, dvs. den konflikt som har været 

Marius og Ulrik  mellem Marius og Ulrik. Nabostrid er som udgangspunkt 

grundejerforeningen uvedkommende. Dog er det beklageligt at der er 

blevet kastet med kaffe. Sådanne handlinger bør ikke foregå mellem 

beboerne. Bestyrelsen beder beboerne om at behandle hinanden 

ordentligt. 

     

 

9. Evt.   

 


